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INNSPILL TIL HANDLINDLINGSPROGRAMMET TIL KOMMUNEDELPLAN FOR IDRETT OG FYSISK 
AKTIVITET 

Viser til dialog med Øyvind Flatebø og kommer med følgende innspill til handlingsprogrammet på 
vegne av Karmøy innebandyklubb. 

Prosjektets navn:    Arbeidstittelen er «Inkluderingsbanen».  

Kort forklaring:      En utebane på ca. 12 x 22 meter beregnet til innebandy (bilde 
1 nedenfor viser en tilsvarende bane). Banen ønskes montert 
på området til en av de eksisterende tennisbanene ved 
Karmøyhallen (ca. 37 x 19 meter). I tilknytning til banen 
ønsker vi en utstyrsbod, liten tribune, noen solide utemøbler, 
«shooting range» for skuddtrening/tenknikktrening 
innebandy.  

Tiltakshaver:     Karmøy innebandyklubb. 

Lokalisering av anlegget:  Ønsket plassering på en av de tre tennisbanene ved 
Karmøyhallen området. Det er samtidig søkt grunneier om å 
disponere området til dette. (bilde 2 nedenfor viser ønsket 
plassering). 

Beregnet totalkostnad:   Kr.  800 000 

Beregnt ramme for finansiering:  Karmøy innebandyklubb skal fullfinansiere banen med egne 
midler, sponsorer, tilskudd, dugnad og spillemidler. Klubben 
har økonomiske midler til oppstart av anleggsarbeidene, når 
nødvendige godkjenninger foreligger.  

Kostnader drift/vedlikehold:  Ca. Kr. 15 000 + eventuelle strømutgifter. 

Bergnet anleggstart:   Høst 2022 

Begrunnelse/forklaring: Karmøy Innebandyklubb ønsker å lage et utebane anlegg til 
innebandy, sentralt plassert ved Karmøyhallen i Kopervik. 

Banen består av et 12 x 22 meter Swerink Outdoor vant som 
er 50 cm høyt. Vantet har integrerte målbur, helsveiset 
aluminiums ramme og en front med 8 mm ishockeyplast. 
Vantet blir boltet fast i underlaget med 25 cm lange 
jordskruer. Banen har Bergo Multisport gulv som består av 



store «fliser» som monteres sammen. Gulvet har 15 års 
garanti, og er enkelt å reparere. Gulvet drenerer bedre og 
tørker raskere enn støpt gummi gulv.  

  
Vi ønsker å gjøre innebandy tilgjengelig for flere og 
planlegger at det skal være tilgjengelig utsyr som køller og 
baller. Det skal være mulig for klubben å reservere banen til 
organisert aktivtet, men først og fremst håper vi på 
uorganisert aktivitet blant barn og unge som ikke spiller 
innebandy til vanlig. Vi ønsker å drive aktiv synliggjøring og 
markedsføring av banen, og planlegger samarbeid med skoler 
og barnehage i nærheten. Beliggenheten er perfekt da dette 
er et område med mye «trafikk» av barn og ungdom og vil 
være et godt tilskudd til idretts mangfoldet i området.   

 Vi har valgt den innerste tennisbanen, da denne denne virker 
i dårligst stand og ikke blir brukt i dag. Vi vet at Karmøy 
kommune planlegger å oppgradere tennisanlegget og ønsker 
å samarbeide om tilkomst slik at banen enkelt kan nås med 
rullestol. For å bruke banen til el-innebandy anbefaler 
leverandør at gulvet blir på toppen av et betongdekke.  

 Området krever fjerning av mose, ugress og greiner før 
arbeidet med å lage en ca. 12 cm betongsåle over hele 
tennisbanen kan starte. Betongsålen legges med en slakk 
helling slik at vann enkelt renner av banen. Vi ønsker å 
planlegge for lys, slik at banen også kan brukes på kveldstid. 
Vi ønsker også enkel tilkomst til vannkran slik at vi enkelt kan 
koble til høytrykkspyler for rengjøring. Det er også mulig å 
legge is på banen, hvis vær forholdene tillater dette. Det 
eksisterende inngjerdingen og tilkomstløsninger krever 
rehabilitering. 

 

 
Vi håper klubbens utebane anlegg blir med i kommunens handlingsprogram, og vi er tilgjengelig for  
spørsmål og innspill til våre planer. 
 

Med sportslig og inkluderende hilsen 

For Karmøy Innebandyklubb 

 

 

Jan Olav Sørlie 
Frivillig 
Karmøy innebandyklubb 
Mob: 913 43 244 
E-post: jos@solstein.no 
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